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Abstract (en)
In order to provide an edge-protecting border which can be easily produced, is not susceptible to thermal changes in length and is of an increased
stability, in particular dimensional stability, the invention provides a process for producing an edge-protecting border with an, in particular, plastic
angle profile having two legs which are positioned one upon the other and to which there are connected, to form the extension of the same,
reinforcement mats, as corner reinforcement for a heat-insulating layer or masonry-wall corner bearing the fair-faced plaster, the reinforcement mats
being fixed on the angle profile by heating the latter, and the border strips of the reinforcement mats projecting beyond the outer longitudinal borders
of the angle profile. Said process is distinguished in that the extruder angle profile is provided with at least one bead on each of its legs, and the
reinforcement mats, in particular reinforcement fabric, are fitted onto the beads, which have been softened by heating.

Abstract (de)
Um einen Kantenschutzrichtwinkel zu schaffen, der einfach hergestellt werden kann, gegenüber thermischen Längenänderungen unempfindlich
ist und eine erhöhte Stabilität, insbesondere Formstabilität, aufweist, zeichnet sich ein Verfahren zur Herstellung eines Kantenschutzrichtwinkels
mit einem insbesondere aus Kunststoff gefertigten Winkelprofil mit zwei aufeinander stehenden Schenkeln, mit denen, deren Verlängerung
bildend, Bewehrungsmatten verbunden sind, als Eckbewehrung für eine den Sichtputz tragende Mauerecke oder Wärmedämmschicht, wobei die
Bewehrungsmatten durch Erhitzen des Winkelprofils an demselben festgelegt sind und die Randstreifen der Bewehrungsmatten über die äußeren
Längsränder des Winkelprofils hinausragen, dadurch aus, daß das mittels Extrudieren gefertigte Winkelprofil mit mindestens einem Wulst auf
jedem seiner Schenkel versehen wird und auf die durch Erhitzen aufgeweichten Wülste die Bewehrungsmatten, insbesondere Bewehrungsgewebe,
aufgebracht werden.
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